
Hardanger Ungdomsråd    

 
MØTEBOK 

Rådsmøte i Hardanger Ungdomsråd 

Stad: Brakanes hotell Ulvik 

Den 17.01.13 

Kl. 09.30-14.30 

Til stades: 

Eidfjord kommune:  Ungdomsrådsleiar Karoline Hauge Stalheim 

Ulvik herad:   Ungdomsrådsleiar Sjur S Gravning 

Jondal kommune:   Ungdomsrådsleiar Otto Galtung 

Kvam herad:   Ungdomsrådsleiar Magnus Torvik  

Ullensvang herad:  UngdområdsnestleiarGunvor Aarvik 

Granvin herad:  Ungdomsrådsleiar Aleksander Kalsaas 

Hardangerrådet:   Konsulent Therese Wettler 

    Konsulent Trude Rinaldo 

Ikkje til stades:   

Odda kommune:  Ungdomsrådsleiar Emil Tomasgard  

Agenda: 

09.30 Frammøte 

10.00 Presentasjon av ungdomsrådene sine saker og planlegging av aktivitetshelg  

12.00 Lunsj  

13.00  Diverse 

14.30 Møte slut 



Det var ingen merknader til innkalling og sakliste.      

Til sakshandsaming i ungdomsrådet:   

HU- sak 1/13 Presentasjon frå den einskilde kommune/herad sine 

ungdomsråd og saker dei arbeider med 

Jondal:Dei hadde møte på måndag den 14.01.13. Dei snakka då om 

Utfluktskonserten i mars. På fredag den 18.01.13 er det oppstartsmøte for Fonnafest. 

Granvin: I Granvin har dei diskutert om kva dei har lyst til å arbeide med i 2013. Dei 

vil ha ein konsert i sommar og arrangere fleira LAN.  

Ullensvang:På siste møte vert det diskutert om Sekse si skuleframtid. Dei planlagde 

og Utfluktskonserten den 25. januar.  

Eidfjord:Det vert eit ope møte for ungdom den 16. januar. Då vert aktivitetshelg, 

utfluktskonsert, møteplass for ungdom og LAN tatt opp. Ungdomsrådet skal reisa til 

Oslo 11.-13. mars.  

Ulvik:I Ulvik arrangerte ungdomsrådet eit nyttårsball for nærliggande kommunar. 

Kvam:I Kvam vert det konstituerande møte for ungdomsrådet den 6. februar.  

Møte i Fonnafest21.12.13 og 06.01.13 

Otto og Magnus var på møte med Fonnafest den 21.12.12. Fonnafest har bestemt at 

dei har aldersgrense på 13 og oppover på festivalen. Fonnafest vil leige skulen, og 

HU får då gymsal og garderobe. Fonnafest har og leigt kulturskulen. Me skal ha ein 

felles vaktsentral og kvar sitt budsjett.  

Det vert eit nytt Fonnafestseminar i Jondal den 9-10 mars.Om ein vil kan man koma 

til Jondal allereie den 8. mars om man vil vara med på Utfluktskonserten.  

Status for Utfluktskonsertar 

Ullensvang konserten skal vera på Hauso. Dei har ordna med lyd og lys, men ikkje 

fått noko sponsorar endå. Marknadsføring skal gjerast  gjennom reklame på tv-

skjermar på skular og informasjon frå medlemane i ungdomsrådet. Folk kjem og til å 

bli kjørt med minibuss frå Utne til Nå.  

HU-sak 2/13 Fordela ansvarsområde til aktivitetshelga 

Saka gjeld: 

Det vart vedtatt av HU på rådsmøtet i Granvin 13.12.12 at ansvaret for aktivitetshelga 

skal fordelast mellom ungdomsråda. Det vart også vedtatt at HU skal bestemme på 

møtet den 17. januar kva råd som har ansvar for kva område. 



Vedtak: 

Ansvaret for aktivitetshelga skal fordelast mellom råda på føljande måte;  

 Aktivitetar: Ulvik og Odda 
Forslag på aktivitetar:Paintball, Folgefonn sommarskisenter (What! Summer camp 

kan eventuelt hjelpa til), brevandring, data (er det mulig at ha LAN?), film eller foto, 

Fifa-konkurranse (projektor før at speila på), fotokonkurranse, kokkekurs, 

massagekurs, diskotek på kvelden, stikk innom aktivitetar, vera med og rigga scenen, 

spela instrument og gymsalaktivitetar.  

Ulvik og Odda skal gjera research om aktivitetar og til eksempel finna fram 

kontaktpersonar og priser.  

 

 Marknadsføring: Kvam 
Marknadsføring skal skje i samarbeid med Fonnafest. Kvam skal finna ut kva ei 
annonse på Facebook kostar. Facebook skal og brukast til at ”slæppa aktivitetar” før 
helga. Kvam skal og laga eit forslag på opplegg for marknadsføring til neste møte.  

 

 Transport, mat og losji: Jondal 

Jondal skal henta in tilbud på transport og lura på kva mat me skal ha til nesta møte.  

 Sponsring/ økonomi: Eidfjord 

Eidfjord skal ha laga ein lista med mulige sponsorar og fundere på kva det er me 

treng.  Dei skal og kontakta Fonnafest for å koordinera søknadane. Sparebanken, 

Tine og Bama er potensielle sponsorar. Eidfjord skal også laga søknadene til 

kommunane om midlar.  

 Påmelding/aktivitetsfordeling: Granvin 

Granvin skal sjå på kva påmeldingssystem me skal ha. Dei skal og laga ei e-post 

adresse. Det var forslag at påmeldingsfristen skal vera ein månad for aktivitetshelga.  

 Vakter: Ullensvang 

Ullensvang skal lura på kor lange vaktskifta skal vera til neste møte. Snakka med 

vakter, korleis skal vaktsentralen fungere. Dei skal få vaktskjema frå forrige året 

tilsendt og den mal som Fonnafest har for vaktar.  

Kvar kommune har ansvar for at det kjem 1 vakt per 7 personar som har meldt seg 

på.  Dei vart foreslått at vakter får gratis festivalpass og t-skjorta.  

Politiet er kontakta.  

Therese skriver brev til ungdomssekretær om oppgåvefordelinga.  

Demokratiprosjekt og Finsehelg 



9-10 februar skal HU og demokratigjengen til Finse. Dei som vil reiser kl. 09.08 frå 

Voss og dei andre kl. 13.10. Heimreise skjer på søndag kl. 15.33. Alle bestiller billett 

kvar og ein for seg. Billetten skal sendas til Trude for at få pengen tilbaka. Therese 

skal laga eit informasjons skriv til foreldre om helgen og ein eventuell reise til Oslo.  

HU bestemte at Vilde Hamre skal verta spurt om ho vil vera leiar for 

demokratiprosjektet. Otto skal spørja ho.  

6.-10. mars er det ein kurs med Aktiv Ungdom i Oslo. Karoline og Magnus har lyst at 

åka.  Therese skal spørja om nokon i demokratigjengen vil bli med og ringa Aktiv 

ungdom for å høra kor stor pågang det er.  

HU-sak 3/13 Ny logo for HU 

Saka gjeld: 

HU har vedtatt at ein logo for HU skal lagas. Forslag for logoen er at symboler som 

eit eple, fjell og fjord, sjubladsrose skal inngå. Det vart diskutert på møtet i Granvin at 

ein person som kan førelesa om profilering og marknadsføring vert invitert til 

rådsmøtet den 14. februar i Kvam.  

Vedtak: 

HU skal invitere ein grafisk designar frå Riss til møtet i Kvam for at saman med rådet 

skapa ei logo. Detta vil kosta kr. 5000,-. 

Sjur skal spørja Voss husflidskule om dei har noko forslag på korleis ein logo kan sjå 

ut. Alle i rådet skal til nesta møte i Kvam lure på idear for logoen. Me skal og senda 

ut ein oppforing HU sin facebook side om at me vil ha forslag på korleis logoen skal 

vera. Vinnaren skulle til eksempel kunna få ein billett til aktivitetshelga.  

HU-sak 4/13 HU gruppa på Facebook 

Saka gjeld:  

HU har ein Facebook gruppa og det vert diskutert kven som skal vera medlem i 

gruppa. 

Vedtak: 

Ungdomsrådsleiarne i Hardanger, HU sin sekretær og ungdomsråda sine sekreterar 

skal vera medlemmar i HU sin lukka gruppa på Facebook. 

Demokratiprosjekt gruppa skal brukast til kommunikasjon mellom dei involverte i 

demokrati prosjektet. Språket skal vera engelsk.  

Planlegging av demokrati prosjekt skal skje via meldingari den tråd som allereie 

finnes.   



HU skal bli flinkare på å oppdatera si offisielle sida.  

HU-sak 5/13 MOT 

Saka gjeld:  

Martin Ås frå MOT besøkte HU sitt møte i Granvin. MOT arbeider for varmare og 

tryggare oppvekstmiljø. Det er einhaldningsskapende organisasjon som jobbar for og 

med ungdom.  

Vedtak: 

HU anbefalar Hardanger kommunane at samarbeide med MOT. 

 

Møteboka 17.01.2013 i Hardanger Ungdomsråd er godkjent og signert av: 

 

Ungdomsrådsleiar    ………………………………… 

Ungdomsrådsleiar     ………………………………..... 

 

 


